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Modified Adjusted Gross Income (MAGI)  
Report a change campaign  

English 
Don’t miss important notices about your Apple Health (Medicaid) coverage! Make sure we can reach 
you with important coverage updates. Visit wahealthplanfinder.org or call 1-855-923-4633 to update 
your current phone numbers, email, and mailing address in our records today. 

Chinese 
勿要錯過關於您的Apple Health (Medicaid)保險的重要通知！確保我們能夠將重要的保險更新通知給您。請
流覽wahealthplanfinder.org或撥打1-855-923-4633，馬上於我們的記錄中更新您目前的電話號碼、電子郵件
和郵寄地址。 

Images with English text 

 
Images with Chinese text 
 

mailto:social@hca.wa.gov


 

Email social@hca.wa.gov for a zip file of the above images and translated versions.  

 

Renew your coverage campaign  

English 
Renew your way and stay covered today! If you received your renewal notice you can renew your Apple 
Health (Medicaid) coverage any time through Washington Healthplanfinder. Learn more ways to renew 
your coverage: hca.wa.gov/apply-or-renew-coverage. 

Chinese 
更新續保方式，立即投保！若您收到了續保通知，您可隨時透過Washington Healthplanfinder延續您的

Apple Health (Medicaid)保險。瞭解更多續保方式：hca.wa.gov/apply-or-renew-coverage。 

Renew your coverage text for clients who missed their renewal 

English 
Didn’t renew your Apple Health (Medicaid) coverage on time? It’s not too late to complete your 
renewal at wahealthplanfinder.org. Renew your way and stay covered today! 

Chinese 
未能按時延續您的Apple Health (Medicaid)保險？登入wahealthplanfinder.org完成續保，現在還為時不晚。

更新續保方式，立即投保！ 
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Postcard notice  

English 
Watch your mail this week for an important reminder from #AppleHealth! It may be time to renew 
your coverage soon. Update your contact information today, so you don’t miss important notices 
about your health coverage. 

Update your information at wahealthplanfinder.org.  

Chinese 
本週關注您的郵件，接收來自#AppleHealth的重要提醒！也許很快該續保了。立即更新您的聯絡資訊，勿錯

過關於健康保險的重要通知。 

在wahealthplanfinder.org上更新您的資訊。  

 

Image with English text 
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Classic Medicaid  

Report a change campaign 

English 
Make sure your contact information is up to date! If you are receiving health care coverage through 
DSHS and are age 65 and older, have blindness or a disability, get Medicare, and have moved in the 
last 3 years, update your contact information. Stay informed on important updates about how to keep 
your coverage. 

Visit washingtonconnection.org, call 1-877-501-2233, or visit your local Community Service Office to 
update your contact information today. 

Chinese 
確保您的聯絡資訊是最新的！若您正透過DSHS獲得醫療保險，年齡在65歲及以上，有失明或殘疾，參加

Medicare，於過去3年內搬家，請更新您的聯絡資訊。隨時瞭解如何保持您的保險的重要更新。 

流覽washingtonconnection.org，致電1-877-501-2233，或造訪當地的社區服務處，立即更新您的聯絡資

訊。 
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Renew your coverage campaign 

English 
Be on the look-out for your health care coverage eligibility review. Those who are age 65 or older, have 
blindness or a disability, can renew online at washingtonconnection.org, get assistance over the 
phone at 1-877-501-2233, or in person at your local Community Service Office. 

Chinese 
留意您的醫療保險資格審查。65歲或以上、有失明或殘疾的人士可登入washingtonconnection.org線上續

保，亦可致電1-877-501-2233或親自造訪當地的社區服務處尋求幫助。 
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Postcard notice  

English 
Watch your mail this week for an important reminder from #AppleHealth! It may be time to renew 
your coverage soon. Update your contact information today, so you don’t miss important notices 
about your health coverage. 

Update your information at washingtonconnection.org.  

Chinese 
本週關注您的郵件，接收來自#AppleHealth的重要提醒！也許很快該續保了。立即更新您的聯絡資訊，勿錯

過關於健康保險的重要通知。 

在washingtonconnection.org上更新您的資訊。  
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